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Møtestad: Heradshuset, Dale
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Møtedeltakarar:
 

Medlemmer Parti Rolle
Hege Eide Vik SP Ordførar
Kjartan Haugsnes SV Varaordførar
Erlend Hesjedal-Johannessen H Medlem
Boris Groth FRP Medlem
Thor Andersen AP Medlem
Heidi Rongved AP Medlem

 
 

Varamedlemmer Parti Rolle
Trond Olav Magnussen H Varamedlem

 

Forfall Parti Møtande varamedlem
Amalie Johnsen Lunde H Trond Olav Magnussen

Andre møtande:
Kommunedirektør Atle Fasteland
Kommunalsjef Digitalisering, innovasjon og samfunnsutvikling Åse Elin Myking
Politisk sekretær Lin Tove Thomassen

Saksliste
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95/2021 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE
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97/2021 REFERATSAKER OG MELDINGAR

98/2021 PRINSIPPVEDTAK - UTGREIING AV FAGLEG GRUNNLAG FOR BOMPENGEFINANSIERING 
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AV E16 ARNA-STANGHELLE

99/2021 UTVIDING AV IKTNH - AURLAND KOMMUNE

100/2021 STRATEGI FOR BUSTAD OG NÆRINGSAREAL

101/2021 GEBYR FOR BRUKSENDRING FRÅ HYTTE TIL HUS

102/2021 PRIORITERING AV SPELEMIDDELSØKNADER FOR ANLEGG FOR IDRETT OG FYSISK 
AKTIVITET FOR VAKSDAL KOMMUNE 2022

103/2021 INTERKOMMUNALT SAMARBEID FOR BARNEVERNSTENESTA I VAKSDAL

104/2021 COVID 19 STØTTE TIL LOKALE VERKSEMDER - HAUST 2021
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95/2021: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

Innkalling og saksliste vert godkjent.

Formannskap/plan- og økonomiutvalet  30.11.2021

Behandling:
Samrøystes godkjent.

FPØ - sak 95/2021 Vedtak/Tilråding:

Innkalling og saksliste vert godkjent.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

96/2021: GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

Protokollen vert godkjent slik han ligg føre.

Formannskap/plan- og økonomiutvalet  30.11.2021

Behandling:
Samrøystes godkjent.

FPØ - sak 96/2021 Vedtak/Tilråding:

Protokollen vert godkjent slik han ligg føre.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

97/2021: REFERATSAKER OG MELDINGAR

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
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Referatsakene vert tekne til orientering.

Formannskap/plan- og økonomiutvalet  30.11.2021

Behandling:
Samrøystes teke til orientering.

FPØ - sak 97/2021 Vedtak/Tilråding:

Referatsakene vert tatt til orientering.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

98/2021: PRINSIPPVEDTAK - UTGREIING AV FAGLEG GRUNNLAG FOR BOMPENGEFINANSIERING AV 
E16 ARNA-STANGHELLE

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

Vaksdal kommune gjev si tilslutning til at Statens vegvesen startar utreiing av delvis 
bompengefinansiering av ny E16 Arna- Stanghelle, basert på dei opplysningane som kjem fram i 
førehandsvurderingar/moglegheitsstudiet av 10.09.21.

· Vaksdal kommune ber om at innkrevjingsstudiet tek høgde for stor del fossilfrie køyretøy 
og låg trafikkvekst

· Vaksdal kommune ber om at vidare utgreiingar får ei brei vurdering av takstnivå, verknader 
av bom på sideveg og eit system for «timesregel» som vert oppfatta rettvist. 

· Vaksdal kommune ber om vurdering av månadstak for takstgruppe 1 for sideveg, eller rom 
for eventuell stenging av sidevegar for gjennomgangstrafikk. 

Vaksdal kommune ønskjer å medverke i det vidare utgreiingsarbeidet for delvis 
bompengefinansiering av ny E16 Arna- Stanghelle

Formannskap/plan- og økonomiutvalet  30.11.2021

Behandling:
Formannskapet drøfta saka.

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteken.

FPØ - sak 98/2021 Vedtak/Tilråding:

Formannskapet si innstilling til kommunestyret:

Vaksdal kommune gjev si tilslutning til at Statens vegvesen startar utreiing av delvis 
bompengefinansiering av ny E16 Arna- Stanghelle, basert på dei opplysningane som kjem fram i 
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førehandsvurderingar/moglegheitsstudiet av 10.09.21.

· Vaksdal kommune ber om at innkrevjingsstudiet tek høgde for stor del fossilfrie køyretøy 
og låg trafikkvekst

· Vaksdal kommune ber om at vidare utgreiingar får ei brei vurdering av takstnivå, verknader 
av bom på sideveg og eit system for «timesregel» som vert oppfatta rettvist. 

· Vaksdal kommune ber om vurdering av månadstak for takstgruppe 1 for sideveg, eller rom 
for eventuell stenging av sidevegar for gjennomgangstrafikk. 

Vaksdal kommune ønskjer å medverke i det vidare utgreiingsarbeidet for delvis 
bompengefinansiering av ny E16 Arna- Stanghelle

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

99/2021: UTVIDING AV IKTNH - AURLAND KOMMUNE

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

1. Vaksdal kommune vedtar at IKT Nordhordland kommunalt oppgåvefellesskap vert utvida 
med Aurland kommune.

2. Vaksdal kommune vedtar samarbeidsavtalen for IKT Nordhordland kommunalt 
oppgåvefellesskap slik den ligg føre.

Formannskap/plan- og økonomiutvalet  30.11.2021

Behandling:
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteken.

FPØ - sak 99/2021 Vedtak/Tilråding:

Formannskapet si innstilling til kommunestyret

1. Vaksdal kommune vedtar at IKT Nordhordland kommunalt oppgåvefellesskap vert utvida 
med Aurland kommune.

2. Vaksdal kommune vedtar samarbeidsavtalen for IKT Nordhordland kommunalt 
oppgåvefellesskap slik den ligg føre.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

100/2021: STRATEGI FOR BUSTAD OG NÆRINGSAREAL 

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Saka vert tatt til orientering. Strategiar og tiltak vert vedtatt slik dei ligg føre.
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Formannskap/plan- og økonomiutvalet  30.11.2021

Behandling:
Formannskapet drøfta saka.

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke.

FPØ - sak 100/2021 Vedtak/Tilråding:

Formannskapet si innstilling til kommunestyret:
Saka vert tatt til orientering. Strategiar og tiltak vert vedtatt slik dei ligg føre.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

101/2021: GEBYR FOR BRUKSENDRING FRÅ HYTTE TIL HUS 

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

Gebyr for bruksendring frå hytte til hus vert vidareført til sjølvkost. Gebyr for 2022 er tatt inn i eige 
sak om gebyrregulativet.

Formannskap/plan- og økonomiutvalet  30.11.2021

Behandling:
Formannskapet drøfta saka.

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke.

FPØ - sak 101/2021 Vedtak/Tilråding:

Formannskapet si innstilling til kommunestyret:

Gebyr for bruksendring frå hytte til hus vert vidareført til sjølvkost. Gebyr for 2022 er tatt inn i eige 
sak om gebyrregulativet.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

102/2021: PRIORITERING AV SPELEMIDDELSØKNADER FOR ANLEGG FOR IDRETT OG FYSISK 
AKTIVITET FOR VAKSDAL KOMMUNE 2022

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Vaksdal kommune søkjer om spelemidlar etter fylgjande prioriteringsliste. Alle tiltaka er tidlegare 
vedtatt i kommunestyret, med spelemidlar som del av finansieringa. Tiltaka er ferdige.
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Ordinære anlegg
Prioritering Anleggs 

nr.
Anlegg Søkjar Søknadssum Status

1 74764 Folkebadet Vaksdal 
kommune

8 349 000 Ferdig og 
delvis 
utbetalt

2 76350 Dagsturhytte 
Tettaneset

Vaksdal 
kommune

458 000 Ferdig

Nærmiljøanlegg
Prioritering Anleggs 

nr.
Anlegg Søkjar Søknadssum Status

1 77671 Trampoline Dale 
skule

Vaksdal 
kommune

84 000 Ferdig

2 77672 Slakkline Dale 
skule

Vaksdal 
kommune

72 000 Ferdig

3 77673 Pyramidenett Dale 
skule

Vaksdal 
kommune

146 000 Ferdig

4 77674 Ballbinge 
ungdomsskulen

Vaksdal 
kommune

600 000 Ferdig

5 77675 Svevebane Dale 
skule

Vaksdal 
kommune

238 000 Ferdig

6 77676 Klatrestativ Dale 
skule

Vaksdal 
kommune

67 000 Ferdig

7 77677 Jungelbane Dale 
skule

Vaksdal 
kommune

145 000 Ferdig

8 77678 Akebakke Dale 
skule

Vaksdal 
kommune

56 000 Ferdig

Formannskap/plan- og økonomiutvalet  30.11.2021

Behandling:
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteken.

FPØ - sak 102/2021 Vedtak/Tilråding:

Formannskapet si innstilling til kommunestyret:
Vaksdal kommune søkjer om spelemidlar etter fylgjande prioriteringsliste. Alle tiltaka er tidlegare 
vedtatt i kommunestyret, med spelemidlar som del av finansieringa. Tiltaka er ferdige.

Ordinære anlegg
Prioritering Anleggs 

nr.
Anlegg Søkjar Søknadssum Status

1 74764 Folkebadet Vaksdal 
kommune

8 349 000 Ferdig og 
delvis 
utbetalt
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2 76350 Dagsturhytte 
Tettaneset

Vaksdal 
kommune

458 000 Ferdig

Nærmiljøanlegg
Prioritering Anleggs 

nr.
Anlegg Søkjar Søknadssum Status

1 77671 Trampoline Dale 
skule

Vaksdal 
kommune

84 000 Ferdig

2 77672 Slakkline Dale 
skule

Vaksdal 
kommune

72 000 Ferdig

3 77673 Pyramidenett Dale 
skule

Vaksdal 
kommune

146 000 Ferdig

4 77674 Ballbinge 
ungdomsskulen

Vaksdal 
kommune

600 000 Ferdig

5 77675 Svevebane Dale 
skule

Vaksdal 
kommune

238 000 Ferdig

6 77676 Klatrestativ Dale 
skule

Vaksdal 
kommune

67 000 Ferdig

7 77677 Jungelbane Dale 
skule

Vaksdal 
kommune

145 000 Ferdig

8 77678 Akebakke Dale 
skule

Vaksdal 
kommune

56 000 Ferdig

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

103/2021: INTERKOMMUNALT SAMARBEID FOR BARNEVERNSTENESTA I VAKSDAL

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

Kommunestyret ber kommunedirektøren om å fortsetje prosess om felles barnevernstenesta med 
Osterøy kommune med mål om avtale om interkommunalt vertskommunesamarbeid.

Forslag til vedtak, ført inn i møteportalen av Kjartan Haugsnes, SV:

Kommunestyret ber kommunedirektøren om å fortsetje prosess om felles barnevernstenesta med
Osterøy kommune med mål om avtale om interkommunalt samarbeid.

Kommunestyret ber om at ein får ei utgreiing om fordeler/ulemper med dei ulike interkommunale 
samarbeidsformene.

Formannskap/plan- og økonomiutvalet  30.11.2021

Behandling:
Formannskapet drøfta saka.
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Kjartan Haugsnes, SV la fram følgjande alternative vedtak:

Kommunestyret ber kommunedirektøren om å fortsetje prosess om felles barnevernstenesta med
Osterøy kommune med mål om avtale om interkommunalt samarbeid.

Kommunestyret ber om at ein får ei utgreiing om fordeler/ulemper med dei ulike interkommunale 
samarbeidsformene.

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak vart sett opp mot Kjartan Haugsnes, SV sitt vedtak.

Kjartan Haugsnes, SV sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke.

FPØ - sak 103/2021 Vedtak/Tilråding:

Formannskapet si innstilling til kommunestyret:

Kommunestyret ber kommunedirektøren om å fortsetje prosess om felles barnevernstenesta med
Osterøy kommune med mål om avtale om interkommunalt samarbeid.

Kommunestyret ber om at ein får ei utgreiing om fordeler/ulemper med dei ulike interkommunale 
samarbeidsformene.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

104/2021: COVID 19 STØTTE TIL LOKALE VERKSEMDER - HAUST 2021

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

Vaksdal Kommune gjer støtte som følgje av Covid 19 utbrotet, jf tildeling frå Kommunal og 
Moderniseringsdepartementet hausten 2021, til følgjande bedrifter med opplista beløp: 

Formannskap/plan- og økonomiutvalet  30.11.2021

Behandling:
Formannskapet drøfta kriteria for støtte og tal søkarar i denne søknadsomgangen.

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke.
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FPØ - sak 104/2021 Vedtak/Tilråding:

Vaksdal Kommune gjer støtte som følgje av Covid 19 utbrotet, jf tildeling frå Kommunal og 
Moderniseringsdepartementet hausten 2021, til følgjande bedrifter med opplista beløp: 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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SPØRSMÅL

Thor Andersen, AP hadde oppfølgingsspørsmål knytt til byggeplass på Vaksdal.
Kommunedirektøren svarte.

Heidi Rongved, Ap stilte spørsmål om asfaltering.
Kommunedirektøren varte.

Skriftleg spørsmål frå Erlend Hesjedal-Johannessen, H
Viser til sak 54/2021(Trafikksikringstiltak) og 55/2021(finansiering) frå juni 2021 i høve vedtak om 
asfaltering inneverande år.

Snøen falt i dag for første gong og det er då lite truleg at det vert gjort noko meir i år på denne 
fronten.
Det er forståeleg at nokre av dei omtala tiltaka ikkje kan gjennomførast t.d. i Sandlivegen der det 
stadig er anleggstrafikk, men på dei andre prioriterte vegane er det stadig ikkje gjort noko?

Får stadig spørsmål frå folk og ser meg naudt til å spørje etter igjen.
Spesielt: Det er gjort fleire asfalteringstiltak på Dale (Turbinen - Geitabakken samt Dalegarden) og 
andre stader i kommunen i løpet av dei siste månadane – vel og bra utført, men kva ligg til grunn for 
at desse andre vegane er utbetra og ikkje dei som er vedtekne i politisk handsaming? 

Er dei avsette midlane nytta til andre områder eller er dette frå ein annan del av budsjettet?
Kortid blir dei vedtekne vegstrekka utbetra?

Saka:
Kommunestyret godkjenner oppstart av etablering av gangløysing frå Dale sentrum til Turbinen og 
trafikktryggingstiltaka, i Dalseidvegen og Hestavollen / Kalvakroken. Finansiering av tiltaka sjå PS 
55/21

Trafikksikringstiltak Dale, jfr PS 54/21
Dalseidvegen 750 000,-
Hestavollen – Kalvakroken 600 000,-
Dale sentrum – Turbinen 1080 000,-
Tilskot Vestland fylkeskommune - 590 000,-
Vaksdal kommune avsett budsj - 1000 000,-

Svar:
Trafikksikringstiltaka på Dale er fartsreduserande tiltak i form av fartsdumpar og nedsett fartsgrense 
v/skilting. I tillegg ein gangløysing på tidlegare jernbanetrase. Desse tiltaka som vart vedtatt i juni er i 
gangsatt i haust og er venta ferdige neste år.

Ordinær asfaltering finansiert av «asfaltfondet» er i samsvar med tidlegare vedtatt strategi. Dei 
dårlegaste vegstrekningane er prioritert så langt midlane rakk. 
Det er asfaltert på følgande kommunale vegar: Eidsland, Hesjedalen og Langhelle som hadde store 
skadar. I tillegg litt på Dale/Dalegården.
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